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 עיריית רחובות 

 9ישיבת מועצה מן המניין מס'  

   2024/11/6ה' בחשוון תשפ"ה  ,  שני מיום  

 , בניין העירייה 2באולם הישיבות, קומה  

 

דיל   : משתתפים  מתן  העיר,    –עו"ד  קא ח"מ  ראש  ברגינסקי,  ר עו"ד  ח"מ  ין 

מרשה,   דני  ,  ח"מ  מר  וולקני מיכל  בלום,  ח"מ  גב'  זוהר  מר 

גור,  ח"מ   אוה  מרקוביץ,  ח"מ  גב'  יניב  ח"מ  עו"ד  גב'  ח"מ 

קפלן,   צגהון,  ח"מ  יוליה  שאול  בציר  ח"מ  מר  איטל  גב' 

קרומר,  ח"מ  אלשיך,   שוקי  ,  ח"מ  מר  גדסי אלדד  מר  ח"מ  מר 

קזיוף,   איטח,  ח"מ  שי  אביב  צור,  מר  גיא  רונן  ח"מ  ח"מ  מר 

הומינר,  ח"מ  אהרוני,   פנחס  כהן,  ח"מ  מר  אמיתי  מר  ח"מ  מר 

 מר אריה ליפסקר.  ח"מ  אפי בן גד,  

ארז  : נוכחים  העירייה   -  מושיקו  דגן  עו"ד  ,    מנכ"ל  יועצת    -מיכל 

ליבי  משפטית  דניאלה  העירייה,    -,  שרעבי  גזברית    –בניהו 

הנכנס,   המועצה  מדהלה  ,  גזבר  אגף    –צביקה  מנהל 

דודי אשכנזי  מוניציפאלי   כפיר  סמנכ"ל   –,  יוסי  אגף    –,  מנהל 

 הנכסים.   

 

שמואל   : חסרים  עו"ד  ח"מ  שרגאי,  אורית  גב'  ח"מ  קינד,  אבי  מר  ח"מ 

 בר דאנזאן, ח"מ גב' דניאלה בש סגל, ח"מ גב' מגי סלע וגר. 
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 סדר היום: 

     סדר היום :  .1

 . 30/9/24מתאריך    8מועצה מס'    אישור פרוטוקול  א. 

 

 שאילתות :  .2

ב  א.  תמיכתה  את  מרחיבה  רחובות  "עיריית  ילד  לכל  לכל    100-חוג  לחוג   ₪

 . ( 29/9/24ח"מ שאול צגהון מיום  ) ".  ילד 

 

 . לסדר   ות הצע  .3

 הקמת ועדה ציבורית להסדרת הוצאת סחורה ברח' הרצל.   . א 

 

 נושאים נוספים:  .4

   . לשימור אתרים   יו"ר הוועדה   מינוי מ.מ וסגן ראש העיר שוקי קרומר כמ.מ  א. 

    . מינוי מ.מ וסגן ראש העיר שוקי קרומר כחבר בוועדת קשרי חוץ  ב. 

בדי  ג.  כחבר  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  העירונית  מינוי  בחברה  רקטוריון 

 . , ספורט ונופש לתרבות 

כחבר   ד.  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  לפיתוח  מינוי  החברה  בדירקטוריון 

   . הל"ר   , רחובות 

שרעבי  ה.  בניהו  העירייה   מינוי  בדירקטוריון   גזבר  לפיתוח    כחבר  החברה 

   . הל"ר   רחובות, 

 . על מסמכי תשלום בשם העירייה   עדכון מורשי חתימה  ו. 

 . מינוי ח"מ גיא צור כחבר בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה  ז. 

   . מינוי חברי ועדת ערר ארנונה  ח. 

חן  ט.  גברת  של  מינויה  את  מאשרת  עוזרת    קלאורה   המועצה  לתפקיד  עבאדי 

בכפוף   ישולם  שכרה  המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה,  למנכ"ל  בכירה 

שמפורסם   כפי  השכר,  על  הממונה  לאישור  ובהתאם  הפנים  משרד  לאישור 

 ומעודכן ע"י משרד האוצר מידי שנה. 

 חבר ועדת שימור אתרים. כ מינוי חבר המועצה אלדד גדסי   י. 

איגוד   יא.  במליאת  המקומית  הרשות  כנציג  ארז,  מושיקו  העירייה  מנכ"ל  מינוי 

 ערים דרום יהודה, במקום מאיר דהן המנכ"ל היוצא.  
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 החלטות המועצה 
 2024/04/07  מיום   1ישיבת מועצה מן המניין מס'  

 
 

 . 30/9/24מתאריך    8אישור פרוטוקול מועצה מס'   א. 

 

אחד  : 24-9-163החלטה מס'   פה  מס'  פ לאשר    הוחלט  מועצה  מתאריך    8רוטוקול 
30/9/24 . 

 

 שאילתות : 

ב  א.  "עיריית רחובות מרחיבה את תמיכתה  ילד  לחוג לכל    100-חוג לכל   ₪
 . ( 29/9/24)ח"מ שאול צגהון מיום  ".  ילד 

 

   ניתנה תשובה לשאילתא.   : 24-9-164החלטה מס'  

 

 . לסדר   ות הצע  . 3

 הקמת ועדה ציבורית להסדרת הוצאת סחורה ברח' הרצל.   . א 

 

 ירד מסדר היום     : 24-9-165החלטה מס'  

 

 נושאים נוספים: 

לשימור   א.  הוועדה  יו"ר  כמ.מ  קרומר  שוקי  העיר  ראש  וסגן  מ.מ  מינוי 
   . אתרים 

 

אחד  : 24-9-166החלטה מס'   פה  את    הוחלט  שוקי    למנות  העיר  ראש  וסגן  מ.מ 
 . קרומר כמ.מ יו"ר הוועדה לשימור אתרים 

 

    . מינוי מ.מ וסגן ראש העיר שוקי קרומר כחבר בוועדת קשרי חוץ  ב. 

 

אחד  : 24-9-167החלטה מס'   פה  את    הוחלט  שוקי    למנות  העיר  ראש  וסגן  מ.מ 
    . קרומר כחבר בוועדת קשרי חוץ 

 

מינוי מושיקו ארז מנכ"ל העירייה כחבר בדירקטוריון בחברה העירונית   ג. 
 . לתרבות, ספורט ונופש 

 

   התייתר וירד מסדר היום  הנושא   : 24-9-168החלטה מס'  
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לפיתוח   ד.  החברה  בדירקטוריון  כחבר  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  מינוי 
   . רחובות, הל"ר 

 

   התייתר וירד מסדר היום  הנושא   : 24-9-169החלטה מס'  

 

לפיתוח   ה.  החברה  בדירקטוריון  כחבר  העירייה  גזבר  שרעבי  בניהו  מינוי 
   . רחובות, הל"ר 

 

אחד  : 24-9-170החלטה מס'   פה  את    הוחלט  העירייה    למנות  גזבר  שרעבי  בניהו 
 . כחבר בדירקטוריון החברה לפיתוח רחובות, הל"ר 

 

 .  . עדכון מורשי חתימה על מסמכי תשלום בשם העירייה  ו

 

פה   : 24-9-171החלטה מס'   מסמכי    אחד הוחלט  על  חתימה  מורשי  עדכון  לאשר 
 . תשלום בשם העירייה 

 קבוצה ראשונה:  

 מתן דיל ראש העיר, מושיקו ארז מנכ"ל העירייה 

 קבוצה שנייה: 

מחלקת   מנהלת  אשרם  אריאנה  גזבר,  סגן  יחיה  ירון  העירייה,  גזבר  שרעבי  בניהו 
 התאמות בנקים כספיים. 

 אופן החתימה : 

דיל   מתן  מר  העיר  ראש  ,    –חתימת  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  מר  חתימת 
יחיא   ירון  מר  ובהיעדרו  בניהו שרעבי  העירייה מר  גזבר  א,בצרוף חתימת  מקבוצה 
בנקים   התאמות  מח'  מנהלת  אשרם  אריאנה  הגב'   ובהיעדרו  העירייה  גזבר  סגן 

 ומסמכים כספיים בעירייה . 

 חתימת המורשים לחתום בשם הגזבר מוגבלת לסכום שנקבע בתקנות . 

 

 .  . מינוי ח"מ גיא צור כחבר בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה  ז

 

אחד  : 24-9-172החלטה מס'   פה  בוועדה  לאשר    הוחלט  כחבר  צור  גיא  ח"מ  מינוי 
 . המחוזית לתכנון ובנייה 

 

   . מינוי חברי ועדת ערר ארנונה  ח. 

 

אחד  : 24-9-173החלטה מס'   פה  בוועדת  לאשר    הוחלט  כחבר  כספי  צבי  עו"ד  את 
ארנונה   ואת  ערר  עוקבי  עופר  עו"ד  של  מקום  במקומו  כממלא  שדה  עופר  עו"ד 

 ועדת ערר ארנונה. ב החברים  

 *** קארין ברגינסקי לא משתתפת בהצבעה *** 
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חן   ט.  גברת  של  מינויה  את  מאשרת  לתפקיד  קלאורה  המועצה  עבאדי 
שכרה   המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה,  למנכ"ל  בכירה  עוזרת 
על   הממונה  לאישור  ובהתאם  הפנים  משרד  לאישור  בכפוף  ישולם 

 השכר, כפי שמפורסם ומעודכן ע"י משרד האוצר מידי שנה. 

 

אחד  : 24-9-174החלטה מס'   פה  חן  לאשר    הוחלט  גברת  של  קלאורה  מינויה 
שכרה   המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה,  למנכ"ל  בכירה  עוזרת  לתפקיד  עבאדי 
כפי   השכר,  על  הממונה  לאישור  ובהתאם  הפנים  משרד  לאישור  בכפוף  ישולם 

 שמפורסם ומעודכן ע"י משרד האוצר מידי שנה. 

 
 
 

 .  מינוי חבר המועצה אלדד גדסי כחבר ועדת שימור אתרים.  י

 

אחד  : 24-9-175החלטה מס'   פה  את  ל   הוחלט  גדסי    מנות  אלדד  המועצה  חבר 
 כחבר ועדת שימור אתרים.  

 

במליאת   יא.  המקומית  הרשות  כנציג  ארז,  מושיקו  העירייה  מנכ"ל  מינוי 
 איגוד ערים דרום יהודה, במקום מאיר דהן המנכ"ל היוצא.  

 

אחד  : 24-9-176החלטה מס'   פה  את    הוחלט  ארז,    למנות  מושיקו  העירייה  מנכ"ל 
דהן   מאיר  במקום  יהודה,  דרום  ערים  איגוד  במליאת  המקומית  הרשות  כנציג 

 המנכ"ל היוצא. 
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 סדר היום :   

 . 30/9/24מתאריך    8אישור פרוטוקול מועצה מס'   א. 

 

לכולם.    עו"ד מתן דיל:  טוב  מס'  ערב  מועצה  ישיבת  פותחים  .  9אנחנו 

תשפ"ה,   בחשוון  ה'  רביעי,  יום  פרוטוקול  6.11.24היום  אישור  היום,  סדר  על   .

 . מצורף בפניכם, מאושר פה אחד.  30.9.24מתאריך    8מועצה מס'  

 

אחד  : 24-9-163החלטה מס'   פה  מס'  פ לאשר    הוחלט  מועצה  מתאריך    8רוטוקול 
30/9/24 . 

 

 שאילתות : 

ב  א.  "עיריית רחובות מרחיבה את תמיכתה  ילד  לחוג לכל    100-חוג לכל   ₪
 . ( 29/9/24)ח"מ שאול צגהון מיום  ".  ילד 

 

 השאילתא: 

העיר,   ראש  את    29.6.24אדוני  מרחיבה  רחובות  "עיריית  הכותרת  עם  כתבה  יצא 

 ש"ח לחוג לכל ילד".   100תמיכתה:  

האתיופית   העדה  בילדי  תמיכה  הרחבת  אישרה  רחובות  עיריית  מתואר  ובכתבה 

 בעיר.  

של   מימון  מרכזי    100ואושר  בכל  תפעל  והתכנית  שנה  למשך  ילד  לכל  לחוג  ש"ח 

 החוגים המופעלים בגופים העירוניים.  

 בנוסף צוין שלראשונה הורחבו התקנים ונעשה סדר בנהלים.  

 מס' שאלות בנושא: 

 איזה תוכנית/תמיכה התרחבה?  .1

 על איזה אישור מדובר?  .2

 מה הנהלים החדשים?  .3

 האם התכנית תופעל בחברה העירונית ובאיזה תחום/חוגים?  .4

 מה כמות הקצאה?  .5
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 : התשובה 

לתכנית  1 לזכאים  התוכן  באופציות  החוגים  פעילות  התרחבות  על  מדובר   .

ברקדנס,   הופ,  היפ  מחול,  רובוטיקה,  מדעים,  הבאים:  החוגים  את  הכוללים 

מחשבים,   וסביבה,  טבע  מוסיקה,  שפות,  לימוד  )ריקוד(,  אומנותית  התעמלות 

 טניס, שחייה, אומנויות, ספורט כולל אומנויות לחימה. 

יש    , תוכן תחומי  פחות  שהיו  אשתקד  לעומת  ומגוון  גדול  בהיצע    50%)מדובר 

 גידול בגיוון(. 

כ  תקנים עם אופציה להרחבה מטעם משרד    140-אושרו לנו השנה בשלב הראשוני 

ב  לביקוש, כלומר התכנית לא תיסגר  ובהתאם  תקנים. לשם השוואה,    140-החינוך 

 תקנים בלבד ללא שום אופציה להתרחבות.    150שנה שעברה היו  

אישור  2 ובנוסף  ברחובות  התכניות  את  לקיים  החינוך  משרד  אישור  על  מדובר   .

למרות   ביניים(  )מימון  בתכנית  התחיל  העיר  ראש  רחובות  עירית  מטעם  חריג 

 שטרם נחתם החוזה עם משרד החינוך ולא עבר כסף לראשות.  

 .  )חוזה לא נחתם בעקבות בירוקרטיה של משרד החינוך(

הועברה   שלא  מהסיבה  נפתחה  לא  התכנית  בארץ  אחרות  ברשויות  השוואה  לשם 

 תקציב לתכנית ולא נחתם חוזה עם משרד החינוך.  

. הנהלים החדשים לא יאפשרו למי שרשום לחוגים לקבל זכאות לתכנית המטרה  3

 לתת רק לאותם משפחות שלא נרשמו לחוגים את האפשרות להירשם.  

מנהלות   החינוך  אגף  עם  פעולה  בשיתוף  הזכאים  לגבי  הבקרה  את  הגברנו  בנוסף, 

למיקוד   המלצה  כולל  זכאים  ותלמידות  תלמידים  על  ימליצו  והיועצות  הספר  בתי 

הספר   בית  שצוות  הנחה  נקודת  מתוך  וזאת  לתלמידים  מומלץ  מסלול  לאיזה 

המתאימות   האופציות  את  יבחרו  איתם  ובשיתוף  התלמידים  את  שמכיר 

 לתלמידים והתלמידות. 

בעיר  4 העירוניות  החברות  כל  לרבות  העירונית  בחברה  גם  תופעל  התכנית  אכן   .

בסעיף   שמצוין  כפי  מגוון  החוגים  תחום  ויסגל,  בריכת  החברה    1כולל  כידוע 

לבצע   יוכלו  לתכנית  שזכאים  כך  שחייה  כולל  ספורט  חוגי  מפעילה  העירונית 

 הרשמה.  

תקנים    60תקנים בשלב הראשוני עם אופציה להרחבה בהתאם לביקוש עד    140.  5

 נוספים.  

 תקנים ללא אופציה להרחבה(.   150)שנה שעברה אושרו  

 

התשובה    –שאילתות    עו"ד מתן דיל:  את  קיבלת  שאול,  ילד.  לכל  חוג 

 מדני. אם יש לך שאלות נוספות, דברים נוספים להבהרה, בבקשה.  
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מזה     שאול צגהון:  אתחיל  אני  תודה.  כל,  קודם  לכולם.  טוב  ערב 

של   הצלחה  שלו,  הצלחה  שבעיניי  מרשה,  לדני  גדולה  מאוד  הצלחה  מאחל  שאני 

אני   כי  הכתבה,  לאור  היא בעצם  שלי  דני בהצלחה. השאילתא  אז באמת  הקהילה. 

היום,   לא  מפתחות  תכניות  שהפעילו    8מכיר  ומתי  אותה  שהתחילו  מתי  שנים, 

את   מרחיבה  רחובות  'עיריית  מדבר  בכתב  פשוט  הנושא.  את  מכיר  וזוהר  אותה, 

רחובות   עיריית  אופן  באיזה  רגע,  הייתה,  שלי  השאלה  כאילו  אני  אז   . התמיכה'

שנקרא   מה  ממשלתי,  תקציב  זה  העירייה  מרחיבה.  גורמי  או  העירייה  בעזרת 

בעצם   זה  האתיופית.  לקהילה  שקשורה  התכנית  את  להפעיל  מצליחים  בעצם 

לעצמי   אמרתי  מבלבלת.  קצת  הכתבה  העניין.  חדש    –מהות  כסף  גייסנו  אם 

זה   כי  נוחות,  אי  יוצרת  נכונה, אבל הכתבה  היא  מה שנקרא התשובה  אז  וכדומה, 

 לא ברור הכתבה עצמה.  

 נשתדל לדייק בפעם הבאה.    עו"ד מתן דיל: 

הכתבה     : דני מרשה  זה  אם  לשאול.  אענה  עשיתי    –אני  אני  כתבה. 

שעברה   פעם  שעברה.  פעם  שהיה  ממה  מסודרת  מאוד  בצורה  הוועדה  עם  מאוד 

ראשון   שזכה  מי  ילד  כל  ביקורת,  שום  ללא   .. שום. ללא  האנשים  את    –רשמתם 

עכשיו   מקצועיים.  מאוד  אנשים   עם  מסודרת,  מאוד  ועדה  עשינו  אנחנו  נרשם. 

ככה   ספר,  בית  וליועצת  למנהלים  הספר  לבתי  שתעביר  וייס  שרה  מול  זה  את 

עבדתי   אני  עשינו.  זה  ולפי  הילדים  את  לרשום  יכול  שלא  משפחתי  כלכלי  שנזהה 

זה.   את  מכיר  אתה  וגם  זה,  את  מכיר  ואני  קודמות  בשנים  ביקרתי  מאוד  זה,  על 

קודם   שזכה  מי  שרצו,  מי  את  שרצו,  איך  לא    –רשמו  רושם,  אני  לא  הפעם  זכה. 

מבית   המידע  את  מקבלים  אנחנו  ישירות  זה  העירונית.  החברה  לא  המתנ"סים, 

לא   מי  זקוק  מי  תדע  לא  אתה  אחרת  כי  נכון,  הכי  הדבר  את  עשינו  זה  ולפי  ספר, 

 זקוק לעומת מה שעשיתם.  

הוקצה   השנים  כל  הנוסף,  ל   150והדבר  זה  השנה  הזכות    140-לרחובות,  ילדים. 

מ  אנחנו  אם  הזאת,  ה הגדולה  את  עוד    140-נצלים  אנחנו  אז  ילדים    60ילדים, 

נחתם   לפני שהדבר טרם  לזכותו של ראש העיר, עוד  ייאמר  לקבל.  יכולים  נוספים 
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וזה   בפעילויות,  יהיו  כבר  האלה  שהילדים  זה  את  אישר  העיר  ראש  הממשלה,  עם 

יכול   אתה  שאלות,  עוד  לך  יש  אם  השאלה.  זאת  הזה.  הדבר  את  היה  לא  פעם  אף 

 לשאול.  

יאסו   דוד  שזה  היגוי,  לוועדת  הזמנה  יש  קיבלנו.  אתה  וגם  אני  גם  נוסף,  דבר 

לבוא   יכול  אתה  מוזמנים,  אני  וגם  אתה  גם  החדשה,  הדרך  את  מתכלל  שהוא 

 סדר גמור.  לבקר אותי שם גם, זה ב 

התכוונתי     שאול צגהון:  לא  כי  זה,  את  לפתוח  רוצה  אתה  אם  רגע, 

 לפתוח את זה.  

 אתה יכול לשאול, זה לא?    : דני מרשה 

.    עו"ד מתן דיל:   חברים, אנחנו לא צריכים. בואו, בואו, בואו

   -אני משתדל להיות    שאול צגהון: 

אני    עו"ד מתן דיל:  אומר,  אני  מזה  יותר  וגם  מצוין.  שאול,  מצוין, 

הנושא   על  לדבר  אפשרות  לנו  יוצר  זה  כי  דווקא,  שלך  השאלה  על  מאוד  שמח 

עושה.   שאתה  במה  כוח  יישר  ודני  חשוב,  פרויקט  הוא  הזה,  הפרויקט  על  הזה, 

מול   גם  עכשיו  אנחנו  כי  מצוינת  היא  הזאת  שהשאילתא  חושב  אני  באמת 

עיריית   נוספת, מלבד הכתבה, על ההשקעה של  התושבים. שוב פעם אומרים פעם 

זה   שאמרת,  כמו  אגב,  דרך  ומבורך.  נכון  דבר  וזה  פערים,  שמצמצמת  רחובות 

הזה,   הפרויקט  את  לקח  דני  הנה  אבל  היום.  קורה  שלא  משהו  זה  בעבר,  התחיל 

 הרחיב אותו, משפר אותו, מייעל אותו, מבורך.  

רגיל,     שאול צגהון:  עובדת  התכנית  מורחבת.  לא  תכנית  כל,  קודם 

 אפילו ההקצאה ירדה.  

 יש עוד הקצאות.    עו"ד מתן דיל: 

 אני לא רציתי להיכנס לנושא הזה, באמת.     שאול צגהון: 

.?     : דני מרשה  .  למה לא מורחבת אם אנחנו.
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   לא משנה, זאת שאילתא.   עו"ד מתן דיל: 

 שאילתא, ואני מכבד את הכללים.     שאול צגהון: 

נוסף?   עו"ד מתן דיל:  משהו  עוד  לך  יש  שאלת,  אני    שאול,  באמת, 

 רוצה שנהיה תכליתיים ונתקדם.  

עקרוני.     שאול צגהון:  מבחינתי  שהוא  לדבר  להתייחס  רוצה  אני 

יוצאי   של  מיטבי  שילוב  עושים  אם  אז  מיטבי.  שילוב  על  מדברת  הכוללת  התכנית 

לקליטה.   יחזרו  ולא  המערכות  בשאר  ישתלבו  בהם  שבשילוב  כדאי  אז  אתיופיה, 

מוקד   או  הקליטה  יחידת  של  לידיים  החינוך  מאגף  בעצם  חוזרת  בעצמה  התכנית 

רציתי   לא  הזה.  בנושא  להרחיב  אפשר  ומרחיבים,  מדברים  כבר  אם  אז  קליטה. 

 להגיד את זה.  

.. מוקד קליטה, אני לא מבין אותך איך אתה.     : דני מרשה  . 

 לא משנה, לא צריך להיכנס לזה, דני.    עו"ד מתן דיל: 

כבר     : דני מרשה  אם  נגיד  בוא  בזה,  טיפלת  השנים  כל  אתה 

 מדברים.  

 חברים, לא משנה.    עו"ד מתן דיל: 

 עדיף שלא תלך לשם.     : דני מרשה 

 אין בעיה.    עו"ד מתן דיל: 

שכתוב     : דני מרשה  מה  זה  שתקרא,  עדיף  תשובה.  קיבלת  באמת, 

 פה.  

 שאול קיבל את התשובה. שאול, תודה על השאלה.    עו"ד מתן דיל: 

 

   ניתנה תשובה לשאילתא.   : 24-9-164החלטה מס'  

 

 . לסדר   ות הצע  . 3
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 הקמת ועדה ציבורית להסדרת הוצאת סחורה ברח' הרצל.   . א 

 

לסדר    עו"ד מתן דיל:  הוצאת    –הצעה  להסדרת  ציבורית  ועדה  הקמת 

 סחורה ברח' הרצל. אני ככה ממש מתלבט מה לומר.  

 בבקשה, אני אשמח לשמוע, ערב טוב.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 לא, אני ככה באמת מתלבט, אתה יודע.    עו"ד מתן דיל: 

 בבקשה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

בקדנציה    עו"ד מתן דיל:  הזאת  מהוועדה  חלק  שהיית  חושב  אני 

שנשמור   שכדי  חושב  אני  יניב,  אבל  חוזר,  תקליט  להיות  רוצה  לא  אני  הקודמת. 

מאוד  -באמת כולנו על השיח הנעים, וכדי שנוכל לעבוד בשיתוף פעולה, אני מאוד 

לך.   שיש  הטובים  הרעיונות  עם  האישית  ברמה  באמת  יודע,  אתה  אותך,  מעריך 

 אני חושב שזה נושא שאתה יודע שהוא מטופל.  

 מטופל?    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 כן.    עו"ד מתן דיל: 

 לא, האמת שלא.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

והיו    עו"ד מתן דיל:  ועדה  שהוקמה  להראות  עכשיו  לבוא  יודע,  אתה 

ולהראות   להציג  עבורי.  מביך  קצת  לי  נראה  זה  חודשים,  כמה  כבר  לפני  פגישות 

 שהנושא מטופל.  

אם    עו"ד יניב מרקוביץ:  אותי  מביך  יותר  מה  לך  אגיד  אני  משהו,  אגיד  אני 

  . .  ככה. אם קמה ועדה ואנחנו לא יודעים את זה, לאור העובדה.

 לא ועדה ציבורית, אין פה ועדת חקירה ממלכתית.    עו"ד מתן דיל: 

 לא אכפת לי הציבורית.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 בדיוק, אתה רוצה שיהיה נקי ויהיה מסודר.    עו"ד מתן דיל: 
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אני רוצה תוצאה, לא אכפת לי, אני לא ביקשתי להיות    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 שם. אבל אם אתה אומר, זה מוזר. 

שככה    עו"ד מתן דיל:  אומר  פשוט  אני  להרחיב.  לזוהר  לתת  יכול  אני 

לעצמנו   להרים  רוצה  לא  אני  תהליכים.  מאוד  הרבה  שנעשים  יודע  אתה  באמת 

זה   את  להגיד  מנסה  אני  באמת,  שלי.  המטרה  לא  זאת  לספר.  ולהתחיל  עכשיו 

בתוך  -ממש  ואנחנו  שמתגשמים,  תהליכים  מאוד  הרבה  יש  אבל  בזהירות.  ממש 

מלא   מענה  מקבל  הזה  הנושא  ישיבות  תהליך.  האגפים,  כל  בין  סנכרון  של 

פה   נקי, שיהיה  פה  שיהיה  ולתמיד,  פעם אחת  זה  לפרק את  באמת  כדי  משותפות, 

לא   גם  אתה  יודע,  אתה  הזה.  בנושא  הודעות  כמה  יצאו  קצת,  שיתפנו  מסודר. 

את   להביא  ככה  מנסה  אתה  אז  שבוע,  בכל  דבר  אותו  על  לדבר  מידיי  יותר  רוצה 

 זה כל פעם מזווית אחרת ולהגיד שיש עוד זמן.  

.    עו"ד יניב מרקוביץ:  מאיתנו חוסכים  לא  שאתם  לזכותכם  ייאמר  דווקא  זה 

ן.    הודעות לתקשורת, זכיתם כבר בתואר מצטיי

יכול    עו"ד מתן דיל:  זוהר  אומר,  אני  לכן  במשורה.  מוציאים  אנחנו 

 להרחיב, אם אתה רוצה לשמוע מה נעשה. אבל אני לא בטוח שזאת המטרה שלך.  

או    עו"ד יניב מרקוביץ:  שאולי,  לי  נראה  העיר,  ראש  סליחה  בטוח,  לא  אני 

על   לא  מדבר,  לא  אני  נכון.  אותי  הבנתם  שלא  או  נכון  עצמי  את  הסברתי  שלא 

, ולא על שום דבר שקשור.    הניקיון

.    עו"ד מתן דיל:   הוצאת סחורה, קראנו

 לא, לא, ממש לא, זה לא זה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 זאת  הכותרת.    עו"ד מתן דיל: 

ככה    עו"ד יניב מרקוביץ:  רוצה,  אתה  שאם  זה  על  מדבר  אני  שנייה.  רגע, 

ישיבת   בסוף  היום  אפילו  ביחד,  סיור  שנעשה  אליי,  שלך  הרבה  ההערכה  במסגרת 

וניסע. אנחנו גם   המועצה, ככה באוטו שלך, באוטו שלי, איזה אוטו שאתה רוצה, 

מ  לנו  סגרו  שהיום  למרות  רחוב,  לאותו  בסוף  נחזור  אי    2-שכנים,  כבר  הכיוונים, 
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מטופל.   שהוא  משהו  זה  אם  לי  ותגיד  איתי  ותבוא  משנה.  לא  אבל  להגיע,  אפשר 

הצוות   מי  אותי  מעניין  לא  אגב,  יושבים,  לי  אומר  אם אתה  שזה,  רק  לא  כרגע  כי 

זה בטיפול, תוך חודש,    –שיושב, גם שהוא יהיה רק מקצועי. אבל אם אתה אומר  

, וגם לא מעניין אותי,   חודשיים, שלושה הדבר הזה ייפתר, אני אומר לך מבחינתי 

פניות   סוף  בלי  לדעת שאני מקבל  רוצה  אני  לסדר.  את ההצעה  להצבעה  אל תביא 

 על מה שקורה ברחוב הרצל.  

.    עו"ד מתן דיל:   אתה צודק. בזה אתה צודק מאה אחוז

היי   עו"ד יניב מרקוביץ:  לפה,  היום  אחת  באתי  הרצל,  ברח'  משהו  צריך  תי 

כל   ללכת,  אפשר  אי  ברחוב,  החנות  כל  פשוט  שלה,  השם  משנה  לא  החנויות, 

 החנות.  

שפניתי    עו"ד מתן דיל:  ראית  ולכן  מסכים.  אחוז,  במאה  צודק  אתה 

יותר   ברמה  לשיח  באמת  זה  את  להפוך  לנסות  כדי  ישירה,  כזאת  בצורה  אליך 

שולחן   הוא  הזה  השולחן  באמת,  כולנו.  להגיע  רוצים  שאנחנו  למה  כיאה  גבוהה, 

גולש למשהו   חשוב, ושולחן שאני רוצה שיהיו פה שיחות. דרך אגב, סליחה שאני 

הגדול של הקו   נוסף, בחודש הבא אני מזמין את כל חברי המועצה לגבי הפרויקט 

שאנחנו   לפני  הזה,  האירוע  לתוך  מחוברים  יהיו  החברים  שכל  לי  חשוב  הכחול. 

הזה   האירוע  בתוך  יהיו  שכולם  לי  חשוב  ציבור.  שיתוף  עם  אותו  מתחילים  בכלל 

יודע   ואני  יעזור,  השולחן  כל  באמת,  הזה  שהשולחן  רוצה  אני  ולכן  אחוז,  במאה 

שכולנו   לאן  העירייה  את  להביא  לכולנו,  לנו  לעזור  וכישורים  יכולות  לכם  שיש 

אני   לכן  אז  ותושביה.  העיר  לטובת  ותפעל  כמובן  תשפיע  שהעירייה  כדי  רוצים, 

לך   ואומר  מבט  לך  מישיר  ממש,  וענייני,    –רוצה  מכבד  לשיח  זה  את  נהפוך  בוא 

 ואם אתה במקום הזה, אז זוהר ירחיב.  

ב    זוהר בלום:  באמת  אנחנו  כי    20.6-אז  הזה,  בנושא  מפגש  זימנתי 

בקדנציה    –ראיתי שברחובות יש משבר, וכל נושא הוצאת הסחורות. וליאור אמר  

ואמרנו   הנוהל,  את  אהבנו  לא  אותו.  העברנו  נוהל,  עשינו  לי    –הקודמת  תנו 

עברתי   החדש,  המנכ"ל  נכנס  הבנייה,  על  הפיקוח  מנהלת  נכנסה  מקצועית.  לקחת 
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את   לראות  יכולים  אתם  יפה.  נוהל  עשו  המקומות  ששני  תקווה,  פתח  במודיעין, 

בונים   עכשיו  ואנחנו  האינטרנט.  באתרי  זה  את  בשקיפות  העלו  אפילו  הם  זה, 

 נוהל מסודר מה מותר, מה אסור, יותר מה אסור.  

 נציג אותו פה במועצה כמובן.    עו"ד מתן דיל: 

 מה הצפי שלכם מבחינת לוחות זמנים?    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 חודש.     זוהר בלום: 

 אוקיי, אחלה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

אולי    עו"ד מתן דיל:  זה  את  לומר  צריך  הייתי  אגב,  דרך  רבה.  תודה 

החדש,   לתושב  ושירות  קהילה  מינהל  ראש  את  בברכה  מקבלים  אנחנו  בפתיח. 

כבר,   אותך  קיבלנו  אנחנו  מושיקו,  קצת.  מכיר  לי,  נראה  מכיר  אתה  יניב,   . דודי

ואנחנו   רשמי.  באופן  לתפקיד  האחרון  ראשון  ביום  נכנס  המנכ"ל  גם  ותיק.  אתה 

הצלחה   היא  שלך,  ההצלחה  את  צריכים  אנחנו  ענקית.  הצלחה  לך  מאחלים  כמובן 

  .  שתשפיע על כולנו. תודה לכל החברים, יופי

 גם הגזבר, לא?    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 

 ירד מסדר היום  : 24-9-165החלטה מס'  

 

 

 נושאים נוספים: 

לשימור   א.  הוועדה  יו"ר  כמ.מ  קרומר  שוקי  העיר  ראש  וסגן  מ.מ  מינוי 
   . אתרים 

 

קרומר    עו"ד מתן דיל:  שוקי  העיר  ראש  וסגן  מקום  ממלא  מינוי 

אני   מקומי,  את  ימלא  למעשה  שוקי  אתרים.  לשימור  הוועדה  יו"ר  מקום  כממלא 

יו"ר הוועדה, ביקשתי ששוקי ימלא את מקומי לסייע לי ככה להוביל את הוועדה,  

 אנחנו מאשרים אותו פה אחד.  והוא יכהן בפועל כיו"ר הוועדה כשאני לא אהיה.  
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אחד  : 24-9-166החלטה מס'   פה  את    הוחלט  שוקי    למנות  העיר  ראש  וסגן  מ.מ 
 . קרומר כמ.מ יו"ר הוועדה לשימור אתרים 

 

    . מינוי מ.מ וסגן ראש העיר שוקי קרומר כחבר בוועדת קשרי חוץ  ב. 

 

כחבר    עו"ד מתן דיל:  קרומר  שוקי  העיר  ראש  וסגן  מקום  ממלא  מינוי 

 בוועדת קשרי חוץ. גם זה מאושר פה אחד.  

 

אחד  : 24-9-167החלטה מס'   פה  את    הוחלט  שוקי    למנות  העיר  ראש  וסגן  מ.מ 
    . קרומר כחבר בוועדת קשרי חוץ 

 

מינוי מושיקו ארז מנכ"ל העירייה כחבר בדירקטוריון בחברה העירונית   ג. 
 . לתרבות, ספורט ונופש 

 

לפיתוח   ד.  החברה  בדירקטוריון  כחבר  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  מינוי 
   . רחובות, הל"ר 

 

מושיקו    עו"ד מתן דיל:  העירייה  מנכ"ל  מינוי  הנוספים:  הנושאים  שני 

זה   וגם החברה לפיתוח רחובות, אושרו  ארז כחבר בדירקטוריון החברה העירונית 

 מכבר במשרד הפנים, ולכן הסעיפים הללו מתייתרים, אין צורך לאשר אותם.  

 

   התייתר וירד מסדר היום.  הנושא   : 24-9-168החלטה מס'  

 

 הנושא התייתר וירד מסדר היום.    : 24-9-169החלטה מס'  

 

לפיתוח   ה.  החברה  בדירקטוריון  כחבר  העירייה  גזבר  שרעבי  בניהו  מינוי 
   . רחובות, הל"ר 
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בדירקטוריון    עו"ד מתן דיל:  כחבר  העירייה  גזבר  שרעבי  בניהו  מינוי 

היוצאת   הגזברית  במקום  למעשה  ה.ל.ר.  רחובות  לפיתוח  העירונית  החברה 

 דניאלה ליבי. אז גם זה מאושר פה אחד. בניהו, בהצלחה רבה.  

 

אחד  : 24-9-170החלטה מס'   פה  את    הוחלט  העירייה    למנות  גזבר  שרעבי  בניהו 
 . כחבר בדירקטוריון החברה לפיתוח רחובות, הל"ר 

 

 .  . עדכון מורשי חתימה על מסמכי תשלום בשם העירייה  ו

 

העירייה.    עו"ד מתן דיל:  בשם  על מסמכי תשלום  מורשי חתימה  עדכון 

 מצורף בפניכם. אם אין הערות, גם זה אנחנו רוצים לאשר פה אחד.  

 

פה   : 24-9-171החלטה מס'   מסמכי    אחד הוחלט  על  חתימה  מורשי  עדכון  לאשר 
 . תשלום בשם העירייה 

 קבוצה ראשונה:  

 מתן דיל ראש העיר, מושיקו ארז מנכ"ל העירייה 

 קבוצה שנייה: 

מחלקת   מנהלת  אשרם  אריאנה  גזבר,  סגן  יחיה  ירון  העירייה,  גזבר  שרעבי  בניהו 
 התאמות בנקים כספיים. 

 אופן החתימה : 

דיל   מתן  מר  העיר  ראש  ,    –חתימת  העירייה  מנכ"ל  ארז  מושיקו  מר  חתימת 
יחיא   ירון  מר  ובהיעדרו  בניהו שרעבי  העירייה מר  גזבר  א,בצרוף חתימת  מקבוצה 
בנקים   התאמות  מח'  מנהלת  אשרם  אריאנה  הגב'   ובהיעדרו  העירייה  גזבר  סגן 

 ומסמכים כספיים בעירייה . 

 חתימת המורשים לחתום בשם הגזבר מוגבלת לסכום שנקבע בתקנות . 

 

 .  . מינוי ח"מ גיא צור כחבר בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה  ז
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לתכנון    עו"ד מתן דיל:  מחוזית  ועדה  כחבר  צור  גיא  מועצה  חבר  מינוי 

לקבל   והצלחנו  ובנייה.  לתכנון  המשנה  ועדת  כיו"ר  מקומי  ממלא  גיא  ובנייה. 

מאוד חשוב לנו כעיר, כמליאת  -מקום בוועדה המחוזית. אני חושב שזה דבר מאוד 

בוועדה   שם  לכהן  מגיא  ביקשתי  המחוזית.  בוועדה  נציג  לנו  שיהיה  מקומית  ועדה 

גם   אשמח  אני  כך.  על  מברכים  ואנחנו  בוודאי,  מלאה,  בהתנדבות  הסכים,  והוא 

 שזה יאושר ברשותכם פה אחד. יוליה, בבקשה.   

את     יוליה קפלן:  טוב  כך  כל  מכירה  לא  אני  העיר.  ראש  רבה,  תודה 

שום   היום,  לאופוזיציה  העיר  ראש  שלך  היחס  אבל  נגדו.  שום  לי  ואין  צור,  מר 

תחתמי   בואי,  מכתב,  קיבלתי  הנושא.  את  המכירה  את  הייתי  לא  מו.  מה,  הסבר, 

להזמין   צריך  היית  אתה  העיר,  ראש  דעתי  לפי  זה?  מה  זה.  עם  מסכימה  את  אם 

לא   אני  כזה,  דבר  זה  של התפקיד, מה  ולהסביר מה התפקיד מה המשמעות  אותנו 

 מכירה. 

הרמת    עו"ד מתן דיל:  את  זה.  את  להסביר  אפשר  אחד  במשפט  יוליה, 

 -לי למשהו שככה 

העיר     יוליה קפלן:  ראש  של  היחס  העיר.  הראש  כבוד  מזה,  חוץ  לא. 

לא   אתה  שלי,  מכתב  לשום  עונה  לא  אתה  כי  מוזר,  מאוד  בשבילי  לאופוזיציה 

 עונה לשאלות שלי. אני מנסה לקבוע פגישה, לא קובעים.  

למה     מר גיא צור:  אליי?  קשור  זה  מה  אותי?  מענישה  את  למה  אבל 

לא   שלי,  מינוי  זה  אליך?  חוזר  לא  העיר  שראש  אומרת  את  אם  אותי  מענישה  את 

 של ראש העיר.  

 זהו, סיימת?     יוליה קפלן: 

.     מר גיא צור:   לא. רק התחלתי

ברשותך     יוליה קפלן:  אצביע  אני  זה  בגלל  זהו,  תמשיך.  רבה,  תודה 

 נגד, כי אני לא מבינה על מה מדובר בכלל.  

י. יוליה תראי, א'    עו"ד מתן דיל:   אני זמין לך כל הזמן.    –אוקי
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 לא בסדר.     יוליה קפלן: 

נושא    עו"ד מתן דיל:  שבכל  חושב  אני  שיחות,  מנהלים  אנחנו 

אליי   מיוזמתי  אותך  הזמנתי  נתתי.  מפורט,  הסבר  לך  לתת  ידך  על  שהתבקשתי 

 מאוד נעימה וכיפית.  -לפגישה, הייתה פגישה גם מאוד 

 גם בשבילי.     יוליה קפלן: 

בצורה    עו"ד מתן דיל:  אותך  להכיר  למדתי  באמת  אפילו  יודע,  לא 

מה   אבל  אומרת,  שאת  מה  את  מכיר  לא  אני  אז  מכך.  ונהניתי  טובה  יותר  הרבה 

שגיא אמר, הוא דיבר קצת מדם ליבו. ואת יודעת, יש פה נושא שנתבקשנו לעמוד  

מטעמנו   מישהו  שיהיה  למנות  רציתי  באמת,  הפנים.  משרד  מול  זמנים  בלוחות 

רחובות.   לעיר  חשוב  דבר  מועצה.  כחברי  כהנהלה,  כקואליציה,  כוועדה,  כעירייה, 

סבב   נעשה  אולי  באמת  לדעתו,  אם  גיא  את  שאלתי  הזמנים,  לוחות  בגלל  ולכן, 

בסבב   זה  את  לעשות  שתסכימו  חשבתי  נאיבי,  קצת  הייתי  אולי  ובאמת  טלפוני, 

 טלפוני, כי היינו צריכים פה אחד בסבב טלפוני.  

 מתן, אתה נאיבי?     יוליה קפלן: 

חשבתי    עו"ד מתן דיל:  באמת,  פה.  תמים  הייתי  כן,  להיות,  יכול 

מתקשרת   היית  אם  לי,  האמיני  אבל  זה.  את  מכבד  אני  אז  וסירבתם,  שתסכימו. 

ואומרת   לא    –אליי  שאני  בגלל  טלפונית  מאשרת  לא  או  מצביעה  לא  אני  מתן, 

כדי   מעמיקה,  רחבה,  בצורה  באמת  לך  מסביר  הייתי  התפקיד,  מהות  את  מבינה 

 שתביני את מהות התפקיד.  

 תודה רבה, פעם הבאה אני אתקשר.     יוליה קפלן: 

 ויניב, אתה מבין את התפקיד היטב.    עו"ד מתן דיל: 

מצחיק    עו"ד יניב מרקוביץ:  כך  כל  וזה  אותך  שומע  אני  לך,  להגיד  חייב  אני 

  .  אותי

 איזה חיוך, איזה חיוך.     יוליה קפלן: 
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אני    עו"ד מתן דיל:  לשמוע.  חייב  אני  אותו,  מצחיק  זה  אם  לא, 

 מתיישר לשמוע את הדברים.  

אומר    עו"ד יניב מרקוביץ:  אני  הסיטואציה,  בתוך  בנוח  לא  הכי  מרגיש  אני 

 לך בכנות.  

 למה?    עו"ד מתן דיל: 

כבר    עו"ד יניב מרקוביץ:  זה  את  לו  ואמרתי  צור,  גיא  את  מעריך  מאוד  אני 

 בשיחה הראשונה בטלפון.  

 אז למה לא אישרתם טלפונית?    עו"ד מתן דיל: 

לו. אבל אני    עו"ד יניב מרקוביץ:  וזה בדיוק מה שאמרתי  למה,  אגיד לך  אני 

צריך   בתפקיד,  שנים  הרבה  להישאר  שואף  שלפחות  עירייה,  כראש  שאתה  חושב 

ללמוד לעבוד גם עם האופוזיציה, וצריך לדעת שלא יקרה לך שום דבר, שום דבר,  

היה   העירייה  וראש  השני  בכובע  היית  שאתה  יודע  ואני   , אליי טלפון  תרים  אם 

 יניב, תקשיב.   –מישהו אחר, זה היה קורה מפעם לפעם. והיית אומר לו  

 באמת?    עו"ד מתן דיל: 

מה,    עו"ד יניב מרקוביץ:  יודע  אתה  לא.  אם  גם  משנה,  לא  אבל  יודע.  אני 

חושב   אני  עליי.  מדבר  אני  רלוונטיים.  לא  אז,  רלוונטיים  שהיו  הכללים  עזוב, 

הוכחנו   הזאת,  הקדנציה  בתוך  טובים  חודשים  כמה  כבר  אנחנו  היום,  שעד 

כשורה.   מתנהלות  שהישיבות  חושב  אני  הכל  וסך  ענייניים  להיות  יודעים  שאנחנו 

שחלופה   איש  לש  וזה  אוקיי?  לעיר,  דחיפות  של  ברמה  שהוא  משהו  יש  אם  אבל 

לי להאמין שגיא לא   לגיא, וקשה  זה  אני אמרתי את  ואגב,  קורה?  אחרת, מה היה 

מה   הדבר.  אותו  את  אמר  איתו  שדיבר  שאול  גם  ואגב,  הזה.  המסר  את  לך  העביר 

לי   טלפון, אומר  צפוף, מרים  הזמנים המאוד  לוח  כל  היית בתוך  אם  קורה,    –היה 

רחובות,   לעיר  לקואליציה,  לא  מקודם,  שאמרת  כמו  לעיר,  חשוב  זה  תקשיב,  יניב 

לדעתי   לפחות  ישיבה  בכל  שקורה  כמו  אגב,  אחד.  פה  נלך  הזה  שבדבר  מבקש  אני 

מהסעיפים, כולל בישיבה הזאת היום. אבל התחושה שלי, זה שזה לא היה    70%-ב 
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לגיא, אחרי שדיברנו עם כולם.   לגיא מה שעניתי  ועניתי  גיא,  ושלחת את  במקרה. 

לסיעה   שלי  החברים  היו  זה  הראשונה,  בפעם  זה  את  שהציף  מי  אגב,  דרך  ואגב, 

. זאת אומרת, אני דיברתי עם גיא על הדרך, הוא תפס אותי, אמרתי לו     –ולא אני

יצא   תן לי לדבר עם האחרים, ואז פתאום עלה. רגע, אם ראש העירייה רוצה שזה 

פיחות   איזשהו  זה  מה,  מדבר.  לא  הוא  למה  פונה?  לא  הוא  למה  עירונית,  ברמה 

 כבוד להרים טלפון, לבוא ולהגיד?  

לא    עו"ד מתן דיל:  דווקא  ואני  משהו,  אומר  אני  לי,  תסלח  אז  יניב, 

   -צוחק בכלל. אני מישיר לך מבט ואומר לך בלי צחוק בכלל 

 כשאתה מסתכל על יניב, אתה ממש מחייך.     יוליה קפלן: 

.    עו"ד מתן דיל:   חייכתי כי הוא בן אדם נעים וכיף להסתכל עליו

 אני גם בצורה עניינית.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

שאתה    עו"ד מתן דיל:  חושב  אני  חיוך,  בלי  וזה  לי,  האמן  אומר,  אני 

להיות   נוספת  פעם  אותך  מזמין  שותף,  אותך  רוצה  אני  נכון.  פחות  למקום  הולך 

אחת,   לא  זה  את  לכם  אמרתי  שותפים.  כולכם  את  רוצה  אני  מהקואליציה.  חלק 

 ואני חוזר ואומר. ודרך אגב, אני לעולם לא פונה לאחד מהחברים שלך בלעדיך. . 

.    עו"ד יניב מרקוביץ:   נכון

ועם    עו"ד מתן דיל:  שאול  עם  פגישה  כשקבעתי  זה  את  לך  אמרתי  גם 

אופוזיציה.   מכבד  מאוד  אני  כך.  כדי  עד  רשותך,  את  ביקשתי  דניאלה,  ועם  יוליה 

נכון   כן  מה  למדתי  בערייה,  שנעשה  ככה  שראיתי  פעולות  מתוך  למדתי  אגב,  דרך 

מאוד  ואני  לעשות.  נכון  לא  מה  למדתי  מה,  -וגם  יודע  ואתה  אתכם.  מכבד  מאוד 

אני   אליכם,  שלי  ביחס  להשתפר  יכול  אני  אם  הזה.  בנושא  להשתפר  רוצה  גם  אני 

ביחד.   דברים  ונעשה  טובה  אוירה  תהיה  שבאמת  רוצה  אני  כי  להשתפר.  מבטיח 

תתקשר באופן אישי ליניב,    –אני אומר לכם, שממקום דווקא מכבד, אמרתי לגיא  

התקשרתי   לא  זה.  את  מאשר  שיניב  בלי  היום  סדר  על  זה  את  מעלה  לא  אני 

 אישית. אם זאת הייתה הבעיה, באמת אין עניין של כבוד, הייתי מתקשר בשמחה.  
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 נאחל לגיא בהצלחה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 הבנת?    עו"ד מתן דיל: 

 כן.   עו"ד יניב מרקוביץ: 

יאללה,    עו"ד מתן דיל:  הקטן?  הספיצ'  אותך  שכנע  יוליה,  רבה.  תודה 

 פה אחד. פה אחד לגיא צור, בהצלחה. תודה רבה לכם, תודה רבה.  

 

אחד  : 24-9-172החלטה מס'   פה  בוועדה  לאשר    הוחלט  כחבר  צור  גיא  ח"מ  מינוי 
 . המחוזית לתכנון ובנייה 

 

   . מינוי חברי ועדת ערר ארנונה  ח. 

 

מזכיר    עו"ד מתן דיל:  ארנונה,  ערר  גם  ארנונה.  ערר  ועדת  חברי  מינוי 

ועדה לפני   ישיבות אם אני לא טועה. זאת ועדה סופר חשובה,    2לכם, מינינו כבר 

שהיו   דברים  מאוד  הרבה  פותרת  כסף,  מאוד  הרבה  ולעירייה  לעיר  מכניסה  היא 

ועדה   חברי  למנות  או  לכנס  רוצים  אנחנו  ארוכה.  תקופה  במשך  בצינור  ככה 

כך.   כדי  עד  ההגשה,  סדר  לפי  פשוט  כספי,  צבי  עו"ד  את  מאשרים  אנחנו  נוספת. 

ועדת   כחבר  כספי  צבי  עו"ד  את  מאשרים  אנחנו  חברים.  מאוד  הרבה  לנו  הגישו 

להגברת   שתפעל  נוספת  לוועדה  קוורום  לנו  יהיה  שבאמת  כדי  ארנונה,  ערר 

של   סוג  יש שם  שיח,  יש שם  ערר.  ועדת  של  בצורה  כמובן  רחובות,  לעיר  הכנסות 

ארנונה,   של  עתירות  מיני  בכל  בבקשות  שדן  אחר.  או  כזה  משפטי  טריבונל 

הכנסה   ולהכניס  מחלוקות  לפתור  באמצעותו  מצליחים  למעשה  ואנחנו  מחלוקות. 

 ניכרת לעירייה של ארנונה. אז אנחנו מאשרים.  

 אז אני רק אגיד לפרוטוקול משהו.  עו"ד קארין ברגינסקי: 

 )מדברים ביחד(  
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אנחנו    עו"ד מתן דיל:  אותי,  מדייקת  מיכל  סליחה.  גמור,  בסדר 

את   ממלא    2מאשרים  יהיה  שדה  עופר  ועו"ד  חבר  יהיה  כספי  צבי  עו"ד  החברים. 

 מקומו. נכון?  

.    : צביקה מדהלה   יהיה ממלא מקום באופן כללי

מהחברים    עו"ד מתן דיל:  אחד  כל  של  מקום  ממלא  יהיה  גמור.  בסדר 

  .  בוועדת ערר ארנונה. בסדר גמור. קארין

עו"ד   עו"ד קארין ברגינסקי:  שקיבלתי,  משפטי  ייעוץ  פי  על  רק  צביקה  כן, 

 , אז אני רוצה שזה יירשם לפרוטוקול.  2017או    2016כספי, שכרתי משרד שם עד  

פה    עו"ד מתן דיל:  מאושר  זה  גם  בהצבעה.  לא משתתפת  בסדר. קארין 

 אחד, וקארין לא משתתפת. תודה רבה.  

 

אחד  : 24-9-173החלטה מס'   פה  בוועדת  לאשר    הוחלט  כחבר  כספי  צבי  עו"ד  את 
מקום   כממלא  שדה  עופר  עו"ד  ואת  עוקבי  עופר  עו"ד  של  במקומו  ארנונה  ערר 

 החברים בועדת ערר ארנונה. 

 *** קארין ברגינסקי לא משתתפת בהצבעה *** 

 

עוזרת בכירה   ט.  גברת חן עבאדי לתפקיד  המועצה מאשרת את מינויה של 
בכפוף   ישולם  שכרה  המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה,  למנכ"ל 
כפי   השכר,  על  הממונה  לאישור  ובהתאם  הפנים  משרד  לאישור 

 שמפורסם ומעודכן ע"י משרד האוצר מידי שנה. 

 

ט'    עו"ד מתן דיל:  עבאדי    –סעיף  חן  גב'  של  מינויה  מאשרת  המועצה 

ישולם   שכרה  המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה  למנכ"ל  בכירה  עוזרת  לתפקיד 

שמפורסם   כפי  השכר,  על  הממונה  לאישור  בהתאם  הפנים,  משרד  לאישור  בכפוף 

רוצים שיהיו   מן הסתם אנחנו  מידיי שנה. המנכ"ל,  ידי משרד האוצר  על  ומעודכן 

זה מינוי של חן שהיא אשת אמונו, מכיר אותה הרבה מאוד   גם כלים להצליח,  לו 

היא   אז  לעירייה.  לנו  משמעותית  תוספת  שתהיה  חושב  אני  לצידה.  עובד  שנים, 
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מאשרים   אנחנו  אישי.  בחוזה  זה  העירייה,  למנכ"ל  בכירה  כעוזרת  כמובן  נכנסת 

 גם את זה פה אחד. סליחה, חן קלאורה עבאדי.  

בלשכת     יוליה קפלן:  הכל  סך  מזכירות  יש  כמה  בבקשה,  לי  תגיד 

 המנכ"ל?  

 לכל ממלא מקום וסגן יש רק מנהלת לשכה אחת.    עו"ד מתן דיל: 

 לא, למנכ"ל, מתן. כמה יש?     יוליה קפלן: 

המזכירות     מושיקו ארז:  מספר  את  מצמצמים  אנחנו  ככה.  אענה  אני 

 שהיה בעבר. יהיו פחות ממה שהיה בעבר.  

 כמה?     יוליה קפלן: 

 הוא אומר יהיה פחות.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 אני הבנתי. כמה פחות?     יוליה קפלן: 

להיכנס     מושיקו ארז:  לא  מעדיף  אני  היום.  שיש  ממה  פחות  יהיה 

 לגופו של דם.  

 .  1, מינוס  2מינוס     יוליה קפלן: 

רק    עו"ד מתן דיל:  זה  אצלנו  מינוס?  נהיית  מישהי  איך  מינוס?  זה  מה 

 פלוס, יוליה.  

 אנחנו רוצים לשמור על כבודם.     מושיקו ארז: 

כל    עו"ד מתן דיל:  את  מאיישים  לא  ניכרת  בצורה  אנחנו  אגב,  דרך 

 המשרות של החוזים האישיים כמובן, של המשרות האישיות.  

 לא, אני לא מדברת על שמות, אני סתם.     יוליה קפלן: 

 בסדר, תודה על ההערה.    עו"ד מתן דיל: 
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אחד  : 24-9-174החלטה מס'   פה  חן  לאשר    הוחלט  גברת  של  קלאורה  מינויה 
שכרה   המועצה.  אישור  מיום  החל  העירייה,  למנכ"ל  בכירה  עוזרת  לתפקיד  עבאדי 
כפי   השכר,  על  הממונה  לאישור  ובהתאם  הפנים  משרד  לאישור  בכפוף  ישולם 

 שמפורסם ומעודכן ע"י משרד האוצר מידי שנה. 

 

 .  מינוי חבר המועצה אלדד גדסי כחבר ועדת שימור אתרים.  י

 

י'    עו"ד מתן דיל:  ועדת    –סעיף  חבר  גדסי,  אלדד  המועצה  חבר  מינוי 

 שימור אתרים. אלדד, בהצלחה, פה אחד.  

 

אחד  : 24-9-175החלטה מס'   פה  גדסי    הוחלט  אלדד  המועצה  חבר  את  למנות 
 כחבר ועדת שימור אתרים.  

 

במליאת   יא.  המקומית  הרשות  כנציג  ארז,  מושיקו  העירייה  מנכ"ל  מינוי 
 איגוד ערים דרום יהודה, במקום מאיר דהן המנכ"ל היוצא.  

 

צביקה,    עו"ד מתן דיל:  לאשר  צריך  כן  זה  את  העירייה,  מנכ"ל  ומינוי  

איגוד   במליאת  המקומית  הרשות  כנציג  ארז,  מושיקו  העירייה  מנכ"ל  מינוי  נכון? 

חברים,   אחד.  פה  מאושר  היוצא.  המנכ"ל  דהן  מאיר  במקום  יהודה,  דרום  ערים 

 תודה רבה לכולם, תודה על הזמן. הישיבה נעולה.  

 

אחד  : 24-9-176החלטה מס'   פה  ארז,    הוחלט  מושיקו  העירייה  מנכ"ל  את   למנות 
דהן   מאיר  במקום  יהודה,  דרום  ערים  איגוד  במליאת  המקומית  הרשות  כנציג 

 המנכ"ל היוצא. 

 

 _______________ 

 מושיקו ארז 

   מנכ"ל העירייה 

 _______________ 

 עו"ד מתן דיל 

 ראש העירייה 

   

 


